
  
 

 1 

Eötvös Loránd Tudományegyetem 
Pedagógiai és Pszichológiai Kar 

 
 
 
 

Hallgatói Önkormányzat 
 

 
Elnökségi beszámoló 

 
2020. október 15. - 2020. december 01. 

 
 



  
 

 2 

Tartalomjegyzék 
 

Elnöki beszámoló ................................................................................................................. 3 

Alelnöki beszámoló ............................................................................................................... 8 

Szombathelyi ügyekért felelős alelnök beszámolója .......................................................... 10 

Diákjóléti Bizottság beszámolója ....................................................................................... 13 

Gazdasági Bizottság beszámolója ...................................................................................... 16 

Kommunikációs Bizottság beszámolója ............................................................................ 18 

Külügyi Bizottság beszámolója .......................................................................................... 21 

Rendezvényszervező Bizottság beszámolója ..................................................................... 23 

Tanulmányi Bizottság beszámolója ................................................................................... 25 

PersPeKtíva főszerkesztő beszámolója ............................................................................... 28 
 



  
 

 3 

Elnöki beszámoló 
2020. október 15. – 2020. november 29. 

 

Eseménynaptár  

 

Időpont Esemény 

2020. október 15.  Alakuló Küldöttgyűlés 

2020. október 16. – 2020. október 18. Hallgatói Önkormányzatok Országos 

Konferenciákának Tisztújító Közgyűlése 

2020. október 19., 26., november 9., 16., 23. ELTE PPK HÖK Elnökségi ülés 

2020. október 20., november 10. Intézeti Tanács 

2020. október 20.  Kari Tanács 

2020. október 21., november 4., 11., 18. Egyetemi Hallgatói Önkormányzat Elnökségi 

ülés 

2020. október 22.  ELTEfeszt kérdezz-felelek megbeszélés 

2020. október 26. Leltárívek véglegesítése 

2020. október 26.  Dékánválasztási pályázat felhívásának 

megbeszélése 

2020. október 26.  Informális elnökségi ülés 

2020. október 28. Animátori Képzések egyeztetése a Járványügyi 

Operatív Koordináló Testülettel 

2020. október 28.  Egyeztetés az Animátor Szülőkkel 

2020. október 29.  Egyetemi Hallgatói Önkormányzat Tisztújító 

Küldöttgyűlése 

2020. október 31.  Levélszavazás a rektori pályázatokról 

2020. november 1.  Animátori Képzések egyeztetése a Dékáni 

Hivatallal 

2020. november 2., 10., 17. Vezetői értekezlet 

2020. november 5.  Oktatásszervezési és Hallgatói Ügyek 

Bizottsága levélszavazás 

2020. november 5.  Megbeszélés Dr. Pachner Orsolya Csillával 

2020. november 9. Szenátus 

2020. november 12.  Online találkozó Zsolnai Anikóval 
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2020. november 12.  Járványügyi Operatív Koordináló Testület 

kiadványa, és átállás az online oktatásra 

2020. november 13.  AK Szerv megbeszélés 

2020. november 16. Tanulmányi Bizottság ülése 

2020. november 16.  Kari Tanács levélszavazás 

2020. november 17. Moduláris Pszichológia mesterképzés 

megbeszélés  

2020. november 18. ELTEfeszt 

2020. november 21.  Megbeszélés Ehrenberger Blankával és Fejes 

Zsófiával 

2020. november 22.  Megbeszélés az Ellenőrző Bizottsággal 

2020. november 24.  Integratív kurzusmegbeszélés  

2020. november 24.  Találkozó Eszterhai Marcellel 

2020. november 25.  Moduláris Pszichológia mesterképzés 

megbeszélés 

2020. november 25.  Egyetemi Hallgató Önkormányzat 

Küldöttgyűlése 

2020. november 25.  Moduláris Pszichológia mesterképzés 

megbeszélés 

2020. november 26.  Egyeztetés a szolnoki Turisztikai Központtal 

2020. november 27. Egyeztetés Pintér Mihállyal 

 

Részletes beszámoló: 

 

Kari, egyetemi bizottságok és testületek 

Az elmúlt időszakban részt vettem az Egyetemi Hallgatói Önkormányzat elnökségi ülésein, 

Szenátuson, Intézeti Tanácson, Vezetői értekezleten, valamint a Tanulmányi Bizottság ülésén, 

amelyen képviseltem a karunk és hallgatóink érdekeit, emellett pedig részönkormányzatunk 

elnökségi üléseit vezettem, ahol az Elnökség részére beszámoltam minden fontos tudnivalóról, 

amelyek elhangzottak az említett eseményeken. Fontosnak tartottam ebben az időszakban, hogy 

amíg lehet, az Elnökségi üléseket mind személyes, mind online formátumban tartsuk egyszerre a 

csapat építésének szempontjából. November 12-től ez megváltozott, ugyanis a Járványügyi 

Operatív Koordináló Testület kiadványa alapján a teljes távoktatásra álltunk át, így minden 

ülésünket és értekezletünket online formátumban folytattuk, amelyeknek a Microsoft Teams adott 
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felületet. A személyes jelenlét hiányában ennek megfelelően levélszavazásokkal oldottuk meg a 

különböző személyi, vagy egyéb kérdéseket.  

Kiemelendő, hogy Egyetemi Hallgatói Önkormányzat Tisztújító Küldöttgyűlésén Eszterhai 

Marcellt választották meg elnöknek, aki azonnal elkezdte a munkát Kabinetjével és Elnökségével. 

Részönkormányzati elképzeléseinkről és terveinkről volt lehetőségem beszélgetni vele november 

24-én, amely találkozó során ő is elmondta, hogy mit vár el jelenleg karunktól. 

 

Hallgatói Önkormányzatok Országos Konferenciájának Tisztújító Közgyűlése 

Október 16. és október 18. között Szabó Krisztina Gazdasági Bizottsági elnökkel és Ehrenberger 

Blanka Diákjóléti Bizottsági elnökkel lehetőségünk volt ellátogatni a HÖOK Tisztújító 

Közgyűlésére, amely eseménynek ebben az évben a Debreceni Egyetem adott otthont. A 

Közgyűlésen az Elnökség bemutatta programját, összefoglalta a legutóbbi Közgyűlés óta 

történteket, emellett pedig Murai Lászlót újra elnöknek szavazták a következő kétéves ciklusra.  

 

ELTEfeszt 

Ebben az évben is megtartotta egyetemünk az ELTEfeszt rendezvényt, amelynek célja az ELTE 

népszerűsítése mind a hallgatók, mind a felvételizők számára. Szilágyi Ildikóval, illetve a 

Kommunikációs Iroda munkatársaival szerettük volna megőrizni a beszélgetési lehetőséget a 

karról, az oktatásról, valamint a közéletünkről, így egy Zoom értekezlet keretében tehették fel 

kérdéseiket a jelentkezni vágyók. A Delegált Kör különböző szakokról érkező tagjai segítettek 

eligazodni a problémás helyzetekben, oktatási kérdésekben, a Hallgatói Önkormányzat tagjai pedig 

a közéleti, érdekképviseleti kérdéseket válaszolták meg. Az eseménynek nagy népszerűsége volt, a 

jelentkezők nagyon szerteágazó és részletes információkat tudhattak meg az esetleges jövőbeli 

tanulmányaikról.  

 

Animátori Kör a járványhelyzet alatt 

A járványügyi vészhelyzet ellenére az Animátori Kör képzéseit meg szerettük volna tartani, amellyel 

kapcsolatosan folyamatosan egyeztettünk mind a Járványügyi Operatív Koordináló Testülettel, 

valamint a Dékáni Hivatallal. A Testület álláspontja alapján a képzések apró átalakításokkal, de 

megtartásra kerülhettek volna, amelyet a Hivatal is engedélyezett. Sajnos a képzéseket nem tudtuk 

elkezdeni, ugyanis a novemberi bejelentés és a teljes távoktatásra való átállás miatt nem találtunk 

erre konstruktív és minden szempontból megfelelő lehetőséget, amely a képzések minőségét 

ugyanolyan szinten tartja, mint az az előtti félévekben. Ennek megfelelően az AK Szerv és az 

Elnökség egységes döntése alapján elhalasztottuk a következő félévre mind a képzési alkalmakat, 
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mind a Képződők életében fontos eseményeket. Erre Blazinovits Bence Animátor Koordinátor 

egy nagyon szoros, de tartható ütemtervet csinált, így reméljük, hogy lehetőségünk lesz a tavaszi 

félévben mindent megtartani elsőéves hallgatóinknak.  

A távoktatásra való átállás lehetőséget adott arra, hogy olyan online programokat szervezzünk, 

amelyek közösségformálóak, integrálni tudjuk elsőéves hallgatóinkat, valamint segítenek karunk 

identitását megtartani. Ennek megfelelően hallgatóinknak lehetőségük volt részt venni egy online 

Kari bulin, jógaórán, a szombathelyi képzési helyhez kapcsolódó eseményeken, emellett pedig a 

Rendezvényszervező Bizottság folyamatosan újabb és újabb programokat szervez, így reméljük, 

hogy közéletünk ugyanolyan dinamikus marad, mint az eddigi félévekben.  

 

Dékáni pályázat 

Demetrovics Zsolt Dékán úr bejelentette lemondását, amelynek megfelelően novemberben elindult 

a pozíció pályázása. A Dékánválasztási Bizottság előkészítette a pályázati kiírást, amelybe külön 

pontként bekerült a közéletre való kitérés, ezzel együtt pedig a leendő Dékán elvárásai és 

elképzelései a Hallgatói Önkormányzattal való együttműködésről. A pályázás november 29-ig tart, 

decemberben pedig a leadott pályázatokat fogjuk átnézni a Bizottsággal, amelyet a jelöltekről való 

szavazás követ majd. November 12-én egy online találkozó keretében beszélgettünk Zsolnai 

Anikóval, aki be kívánja adni a pályázatát a pozícióra. Az Elnökség, valamint az Animátor 

Koordinátorunk volt jelen a beszélgetésen, amelynek során felvázoltuk a jövőre vonatkozó 

terveinket, a szervezeti struktúránkat, valamint azt, hogy milyen elképzeléseink vannak a Dékánnal 

való munkáról. Természetesen Zsolnai Anikó is hasonlóképpen bemutatta, hogy a Hallgatói 

Önkormányzat munkája miben lenne segítség neki, így mind a hallgatói, mind a leendő vezetői 

oldal elképzelései képviselve voltak.  

 

Rendkívüli járványügyi vészhelyzet 

November 13-tól elkezdődött a teljes online oktatásra való átállás. A jelenlegi helyzet sok 

lehetőséget elvett tőlünk, viszont olyan egyéb feladatokat is visszaadott, amelyekre normál 

körülmények között nem biztos, hogy sok idő maradna a Bizottságok munkájában. Ennek 

megfelelően az Ellenőrző Bizottsággal konzultálva kialakítottunk egy új munkafolyamatot, amely a 

Bizottságok precíz, és Alapszabály szerinti működésének pontosításában segít. A tavaszi félévben 

az Ellenőrző Bizottság 3 tagja különböző részbizottságokhoz látogat el, és nézi meg a 

munkafolyamatokat, áttekinti a működést, és ajánlást tesz az esetleges generalizálásra vagy javításra. 

Természetesen Bizottságaink eddig is a lehető legjobban működtek, azonban szükség van arra, 
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hogy az Ellenőrző Bizottság is átlássa ezeket a folyamatokat, és objektíven szemlélve segítse a 

munkát.  

A fennálló helyzet arra is lehetőséget adott, hogy egy új pályázat kiírását alkossuk meg. A pályázat 

mind az állami, mind az önköltséges hallgatók által beadható, és a szociális helyzet mellett a 

tanulmányokon túlmutató egyéb eredmények is értékelésre kerülnek. Ehrenberger Blanka 

Diákjóléti Bizottsági elnök és Fejes Zsófia pályázati és kollégiumi ügyekért felelős referens jelenleg 

is dolgoznak a kiíráson, amelyet remélünk, hogy a következő félévben már véleményezni tud a Kari 

Ösztöndíj Bizottság. 

 

Kelt: Budapest, 2020. november 29. 

 

Diczkó Dalma 
Elnök 

ELTE PPK HÖK 
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Alelnöki beszámoló 
2020. október 15. – 2020. november 27. 

 
Eseménynaptár 

 

Időpont Esemény 

2020. október 19., november 02., 09., 16. 23 Elnökségi ülés 

2020. október 20. Kari Tanács 

2020. október 22. Egyeztetés a kommunikációs irodával 

2020. november 10. Pszichológia Intézeti tanács 

2020. november 11. Rekrutációs Egyeztető Bizottság ülés 

2020. november 12. Egyeztetés Zsolnai Anikóval 

2020. november 19. Tájékoztató a HÖK új tisztségviselőinek 

2020. november 25. EHÖK Küldöttgyűlés 

2020. november 25. Pszichológia MA moduláris rendszer megbeszélés 

2020. november 25-27. PPK HÖK szervezeti karácsony előkészületek 

 

Részletes beszámoló: 

Az elmúlt időszakban részt vettem az összes elnökségi ülésen, Kari Tanácson, EHÖK 

Küldöttgyűlésen, illetve Pszichológia Intézeti tanácson, melyek legtöbb esetben online formában 

kerültek sorra.  

A hónap folyamán mind a Rekrutációs Egyeztető Bizottsági ülés, mind pedig a kommunikációs 

irodával történt egyeztetés az ELTE FESZT fókuszában történt, az azzal kapcsolatos teendőket és 

határidőket egyeztettük, pontosítottuk.  

November 12-én a HÖK elnökségével Zsolnai Anikóval tartottunk megbeszélést, a Hallgatói 

Önkormányzat működéséről és a kari közéletről.  

Szervezetünkben az elmúlt időben sok új tag kezdte meg a munkáját, így újra aktuálissá vált az 

információ megosztás, melyben tisztségviselőink többek között az EHÖK, HÖOK, a Kar és az 

Egyetem működését ismerhették meg részletesebben, illetve több fogalom is tisztázásra került. Az 
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alkalom előtt a tudásanyagot a jelenlegi helyzetnek megfelelően frissítettem és a tájékoztatásra 

online formában került sor. 

November utolsó hetében elkezdtem szervezni a szervezeti karácsonyunkat, melyre a 

járványhelyzet következtében sajnos személyes formában nem keríthetünk sort, de így is sikerült 

megoldást találni egymás megajándékozására és a csapatszellem erősítésére.  

November 25-én hallgatói megbeszélést tartottunk a pszichológia mesterképzés átalakításáról, ahol 

a felmerült kérdéseinket, gondolatainkat továbbítjuk az illetékes oktatóknak. 

 

 

Kelt.: Budapest, 2020. november 27. 

 

Kassai József 
Alelnök 

ELTE PPK HÖK  
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Szombathelyi ügyekért felelős alelnök beszámolója 
2020. október 15 – november 26. 

Eseménynaptár 

 

Időpont Esemény 

2020. október 15.  Szombathelyi ügyekért felelős alelnöki tisztség betöltése 

2020. október 19. Hajas Ádám – BDPK koordinátorral egyeztetés 

2020. október 19., 26., 

november 2., 9., 23. 

Elnökségi ülés 

2020. október 19., 22. Kunsági Éva delegált koordinátorral való egyeztetés a 

szombathelyi intézetekbe való delegálásról 

2020. október 19., 

november 2., 16. 

SEK Közösségszerelő műhely online rendezvénysorozat 

eseményeinek szervezésében való részvétel, azok moderálása 

2020. október 28 – 

november 4. 

Kapcsolatfelvétel, egyeztetés az ELTE PPK Sporttudományi 

Intézet – Szombathely, Pedagógiai és Pszichológiai Intézet – 

Szombathely intézetek képviselőivel 

2020. november 4. ELTE SEK HK megbeszélés 

2020. november 4. – 

november 12. 

Delegált-jelölt hallgatók informálása és felkérése, illetve az 

intézetek felé továbbítása 

2020. november 11. Egyeztetés Arany Dániellel, az ELTE Pável Ágoston 

Kollégiumok Diákbizottsági elnökével 

2020. november 12. Zsolnai Anikóval beszélgetés 

2020. november 16., 20. Zsolnai Dorottya kommunikációs bizottsági elnökkel való 

együttműködés a PPK HÖK Instagramjának fellendítésében 

2020. november 18. ELTE BDPK HK küldöttgyűlés 
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2020. november 19. ELTE PPK HÖK alelnök Kassai József továbbképzésén való 

részvétel 

2020. november 24. Boldogság! – Rendezvény! 2 összművészeti est 

 

Részletes beszámoló: 

2020. október 15-én kerültem tisztségembe, mint szombathelyi ügyekért felelős alelnök, ezt 

követően felvettem a kapcsolatot elődömmel, Bella Dániellel. 

2020. október 19-én egyeztetést kértem Hajas Ádám ELTE SEK HK BDPK koordinátortól, hogy 

legyen szíves segíteni elindulnom az utamon, röviden ismertette a Hallgatói Önkormányzat 

felépítését és működését, körbe vezetett a szombathelyi Helyi Képviselet irodájában, egyeztettünk 

az ügyeleti időmről, melyet maradéktalanul elláttam ezen időszak alatt, jelentős ügyeleti idő 

többlettel zártam. Még ezen a napon Diczkó Dalma PPK HÖK elnök invitálására megjelentem az 

első elnökségi ülésemen, melyeket a felsorolt időpontokban a többi követte, ezeken az üléseken 

rendszerint beszámoltam a Szombathelyen zajló eseményekről, történésekről, az aktuális 

feladataimról, közvetítettem mindenkit érintő hallgatói kérdéseket. 

2020. október 19 és 22 között egyeztettem Kunsági Éva delegált koordinátorral, az ELTE PPK 

Sporttudományi Intézet – Szombathely, illetve a Pedagógiai és Pszichológiai Intézet – Szombathely 

által igényelt hallgatói létszámról. 

Még 2020. szeptemberében megalakítottuk a Közösségszerelő műhely elnevezésű online 

rendezvénysorozatot, mely a hibrid oktatás alatt a személyes megjelenésű hallgatói programokat 

hivatott helyettesíteni. Az első alkalommal Demetrovics Zsolt dékán úr is tiszteletét tette. A további 

időpontokban az oktatók munkásságát közelebb hozva a hallgatókhoz, általunk moderált online 

előadások, beszélgetéses estek zajlottak le, melyről a szombathelyi televízió is műsort készített, 

ezáltal népszerűsítve a Közösségszervezés alapszakot.  

2020. október 28 és november 4 között felvettem a kapcsolatot és egyeztettem az ELTE PPK 

Sporttudományi Intézet – Szombathely intézeti ügyintézőjével Cseke Anna Petrával, illetve Dr. 

Koós Ildikóval a Pedagógiai és Pszichológiai Intézet – Szombathely intézetigazgatójával az általuk 

igényelt delegált hallgatók szerepéről, feladatiról, kötelezettségeiről, illetve a delegált-jelöltjeimről. 

Szintén november 4-én részt vettem az ELTE SEK Helyi képviseletének megbeszélésén, ahol az 

elmúlt és az előttünk álló időszak eseményeiről és történéseiről esett szó. 

2020. november 11-én online egyeztetést kértem Arany Dánieltől a szombathelyi Pável Ágoston 

Kollégiumok Diákbizottságának elnökétől az akkori hirtelen előállt helyzettel kapcsolatban, minden 
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kollégiummal és hazaköltözéssel kapcsolatosan felmerült kérdést tisztázni tudtam vele, melyet 

továbbítottam a hallgatók felé. 

2020. november 12-én mindkét korábban említett intézet képviselői felé közvetítettem, hogy a 

korábbi, már jelölt időszakban az általam felkeresett és leinformált hallgatók elfogadták a 

felkérésemet, Takács Róza Csenge és Füleki Dávid lettek delegálva az intézetekbe. Szintén ezen a 

napon még Zsolnai Anikóval beszélgettünk hosszasabban, aki elmondása és tervei szerint be 

szeretné adni pályázatát a dékáni pozícióra. 

2020. november 16-án és 20-án Zsolnai Dorottya kommunikációs bizottsági elnökkel 

együttműködve igyekeztünk fellendíteni az ELTE PPK HÖK Instagram platformját, közelebb 

hozva a szombathelyi hallgatókhoz egy általuk is népszerű alkalmazás segítségével a Hallgatói 

Önkormányzat oldalát, ezáltal az ott is lekommunikált fontos és releváns információkat. 

2020. november 18-ra meghívást kaptam az ELTE BDPK Helyi Képviseletének küldöttgyűlésére, 

ahol a korábban megválasztott küldöttek által megszavazásra kerültek az alábbi tisztségek betöltői: 

ELTE BDPK HK Tanulmányi Biztosi referens, ELTE BDPK HK Ösztöndíj biztosi referens és 

ELTE BDPK HK Koordinátori referensek, az ülés végeztével a Helyi Képviselettel megtárgyaltuk 

az előttünk álló toborzási időszakot, az esetleges nyílt nap lehetőségeit. 

2020. november 19-én lehetőségem volt részt venni Kassai József PPK alelnök ismeretmegosztó 

online előadásán, ahol számomra sok hasznos információval és addig ködös fogalmak 

letisztázásával lettem általa gazdagabb. 

2020. november 24-én megrendezésre került az általam megalakított és 2019-ben útjára indult 

Boldogság! – Rendezvény! összművészeti programsorozat második eseménye, melyet a 

járványhelyzet végett online, egy hallgatói premierfilm keretében tartottam meg, mind 

szombathelyi, mind Budapesten tanuló hallgatók közös részvételével, mely meglátásom szerint 

nagy sikert aratott, az előkészületek szeptembertől novemberig tartottak. 

 

Kelt.: Bokod, 2020. november 26. 

 

Antal Dániel 
Szombathelyi ügyekért felelős alelnök 

ELTE PPK HÖK 
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Diákjóléti Bizottság beszámolója 
2020. október 16. - 2020. november 27. 

Eseménynaptár 

 

Időpont Esemény 

2020. október 05-26. Őszi Szolidaritási Adománygyűjtés 

2020. október 15. Alakuló Küldöttgyűlés 

Diákjóléti Bizottság elnöki tisztségének 

átvétele 

Fejes Zsófiával átadás-átvételi aláírása 

2020. október 16-18. HÖOK Közgyűlés  

2020. október 19., 26., november 2., 9., 16., 23. Elnökségi ülés 

2020. október 19.  Szociális Ösztöndíj Bizottság ülése 

2020. október 22. EHÖK Szociális Ösztöndíj Bizottsági ülés 

2020. október 21., október 28., november 19. Kari Ösztöndíj Bizottsági ülés/levélszavazás 

2020. október 24. - október 27. Kari Pályázatok pályázási időszaka 

2020. október 30. Egyeztetés Solymosi Katalinnal 

2020. november 12. Beszélgetés Zsolnai Anikóval 

2020. november 15. Szociális Ösztöndíj Bizottság ülése 

2020. november 17. EHÖK esélyegyenlőségi referensi találkozó 

2020. november 25. EHÖK Küldöttgyűlés 

2020 november 26. EHÖK Szociális Ösztöndíj Bizottság ülése 

 

Részletes beszámoló: 

2020 október 15-26-ig zajlott az Őszi Szolidaritási Adománygyűjtés, melyet az esélyegyenlőségi 

referens, F.Tóth Balázs bonyolított le. Adományok a rendkívüli helyzet miatt nem érkeztek sajnos 

be. 



  
 

 14 

2020. október 15-én 17:30-tól volt az Alakuló Küldöttgyűlésünk, mely során jelenlegi elnökségünk 

megalakult, és átvettem a Diákjóléti Bizottság elnöki tisztségét Diczkó Dalmától. Illetve Fejes 

Zsófiával megírtuk az átadás-átvételi dokumentumot, így ő lett az új pályázati referens. 

2020. október 16-18-ig részt vettünk Szabó Krisztina Gazdasági Bizottsági elnökkel, és Diczkó 

Dalma HÖK elnökkel Debrecenben részt vettünk a HÖOK Közgyűlésen, ahol a jelenlegi HÖOK 

kabinet megalakult. Hallhattuk a kabinet tagok bemutatkozását, programját, terveiket a jövőre 

nézve. Ezen az ülésen szavazhattunk arról a nyilatkozatról, amit a HÖOK az SZFE-s ügyekkel 

kapcsolatosan. 

2020. október 19-én egy rendkívüli SZÖB ülésen vettem részt Teams-en, ahol a gyógyászati 

segédeszközök támogatásáról esett szó. Itt különös tekintettel a szemüvegekről beszéltünk, aminek 

az lett az eredménye, hogy azon hallgatók, akik rendszeres szociális támogatásra jogosultak 

lennének, a lencse árának 50%-át tudják megpályázni, míg akik nem, a lencse árának 25%-át. 

2020. október 21-én a Közéleti pályázatokról döntött a Kari Ösztöndíj Bizottság levélszavazás 

formájában. 

2020. október 22-én EHÖK Szociális Ösztöndíj Bizottsági ülés volt online formában Teams-en, 

ahol a rendszeres szociális támogatások fellebbezéseit, illetve a rendkívüli szociális támogatásokat 

tekintettük át. 

2020. október 28-án a második Kari pályázási lehetőségéről döntött a KÖB levélszavazás 

formájában. 

2020. október 24-27-ig zajlott a Kari pályázási időszak, mely során sport és kulturális pályázatok is 

érkeztek be. Ezeket már az új pályázati referens, Fejes Zsófia bírálta el a sport-, és kulturális 

referensek segítségével. 

2020. október 30-án F.Tóth Balázs egyeztetett Solymosi Katalinnal, az ELTE PPK 

fogyatékosságügyi koordinátorával. Az egyeztetés oka az volt, hogy F.Tóth Balázs bemutatkozott, 

mint új tisztségviselő, valamint megbeszélték a jövőre vonatkozó terveket is. 

2020. november 12-án Zsolnai Anikóval beszélgettünk Teams-en, aki kíváncsi volt a kar közéletére, 

illetve a HÖK munkájára. 

2020 november 15-én SZÖB ülésünk volt Teams-en, ahol a beérkezett rendkívüli pályázatokat 

beszéltük át. 

2020. november 17-én F.Tóth Balázs részt vett az első EHÖK esélyegyenlőségi ülésén, ahol 

értékelték az őszi adománygyűjtést, és a karácsonyi adománygyűjtések lehetőségeiről beszéltek. 

2020. november 19-én összehívtam a Kari Ösztöndíj Bizottságot Teams-en egy ülésre, hogy 

beszéljünk és szavazzunk a közéleti, illetve a kari pályázatokról. Ezenkívül felvetődött az ÁJK által 

javasolt pályázat, ezt a pályázatot azonban még Fejes Zsófiával majd át fogjuk alakítani. 
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2020. november 25-én EHÖK Küldöttgyűlésen vettem részt, itt az EHÖK kabinet tagjainak 

beszámolóinak kiegészítéseit hallhattuk, és szavazhattunk róluk. 

2020 november 26-án délelőtt EHÖK SZÖB ülésen vettem részt, ahol a rendszeres szociális 

támogatások korrekciózott kérvényeiről, illetve a rendkívüli szociális támogatások kérdéses 

eseteiről esett szó. Ezenkívül a párhuzamos képzés kompenzációja pályázatokról, és az EHÖk 

közéleti pályázatokról is szavaztunk. A közéleti és rendkívüli pályázati kiírás is változott, a leadási 

határidő ezekre december 10-ről 5-re módosult. 

 

Kelt: Budapest, 2020. november 26.  

 

Ehrenberger Blanka 
Diákjóléti Bizottsági elnök 

ELTE PPK HÖK 
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Gazdasági Bizottság beszámolója 
2020. október 15. – november 26. 

 

Eseménynaptár 

 

Időpont Esemény 

2020. október 19., 26., november 09. Elnökségi ülés 

2020. november 02., 23. Online elnökségi ülés 

2020. október 16 – 18. HÖOK Tisztújító Küldöttgyűlés 

2020. október 20. Kari Tanács 

2020. október 22. Online ELTEfeszt megbeszélés 

2020. október 29. EHÖK Küldöttgyűlés 

2020. október 29. DJ pad átvétele 

2020. november 03. Képzők képzése 

2020. november 09. EHÖK Gazdasági Bizottság ülés 

2020. november 25. EHÖK Küldöttgyűlés 

2020. november 26. EHÖK Gazdasági Alelnökkel megbeszélés 

 

Részletes beszámoló: 

  

Az elnökségi ülések során minden fontos információt és eseményt áttekintettünk. A járványügyi 

helyzetet folyamatosan megfigyelve mérlegeltük az Animátori képzések, és az eseményeink sorsát. 

Október 16 és 18 között Diczkó Dalmával és Ehrenberger Blankával a HÖOK Tisztújító 

Küldöttgyűlésén vettünk részt. Ezen az eseményen megválasztásra került a HÖOK új elnöksége. 

Október 20-án részt vettem a Kari Tanács online ülésén, ahol a kart érintő legfontosabb 

eseményekről és történésekről esett szó. 

Október 22-én az Elnökség több tisztségviselőjével együtt átbeszéltük a Kommunikációs Iroda 

munkatársaival, hogy az idei évben az online átállás miatt, hogyan fog megvalósulni az ELTEfeszt. 

Október 29-én részt vettem az EHÖK Tisztújító Küldöttgyűlésén, amelyen megválasztottuk az új 

elnököt és az új kabinet tisztségviselőit. Szintén ezen a napon megérkezett a DJ pad, amit átvettem. 

Részt vettem november 03-án a képzők képzésén, amelyen átbeszéltük, hogyan tudnánk minél több 

tudást átadni a képződő Animátoroknak. 
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November 09-én tartottuk az EHÖK Gazdasági Bizottság első ülését az új Gazdaság Alelnökkel. 

Átbeszéltük, hogy milyen rendszerességgel tartsunk üléseket, illetve gazdasági képzéseket. 

November 25-én részt vettem az EHÖK rendes Küldöttgyűlésén. 

November 26-án az EHÖK Gazdasági Alelnökével átbeszéltünk több, a gazdasági működésünkkel 

kapcsolatos kérdést, annak érdekében, hogy a jövőben a lehető legpontosabbak legyenek a 

folyamataink. 

 

 

Kelt.: Budapest, 2020. november 26. 

 

Szabó Krisztina 
Gazdasági Bizottsági elnök 

ELTE PPK HÖK 
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Kommunikációs Bizottság beszámolója 
2020. október 15. – november 26. 

 

Eseménynaptár 

 

 

Részletes beszámoló: 

 

Ebben az időszakban a bizottságommal sokat foglalkoztunk a weboldal frissítésével és 

fejlesztésével. Az Animátor kör, Delegált kör, #mediagroup, Illyés szakkollégium, illetve az 

Átláthatóság fül alatt található dokumentumokat megújítottuk és rendszereztük. Mostani képekkel 

színesítettük, és az adott területért felelős tisztségviselőt is kiemeltük, akit tudnak keresni a hallgatók 

a kérdéseikkel. Emellett kiemelt figyelmet fordítottunk a Perspektíva főszerkesztőjével, Rékával 

arra, hogy a Perspektíva cikkeit hogyan jelenítsük meg a lehető legegyszerűbben és átláthatóan. 

Segítettem neki megtanulni a honlapszerkesztési trükköket és megmutattam, hogyan tud feltölteni 

cikkeket, illusztrálni és igénye szerint változtatni rajta. Anettel pedig azon dolgozunk, hogy a 

Google szerint is könnyen megtalálható lehessen a honlapunk. Ehhez még szükségünk lesz az 

EHÖK informatikusának segítségére is, de szeretnénk minél előbb ugyanannyira elérhetővé és 

Időpont Esemény 

2020. október 17. Őszi szolidaritási adománygyűjtés megosztása 

2020. október 19., november 2., 9., 16., 23. Elnökségi ülés 

2020. október 21-22, november 8., 13-14. PPK HÖK honlapszerkesztés 

2020. október 22.  ElteFeszt megbeszélés  

2020. október 25-november 2. HÖK tisztségviselők bemutatkozása Instagramon 

2020. október 30. Instagram kvíz Szabadság témában 

2020. november 3., 15. ElteFeszt népszerűsítése 

2020. november 5. Képzők képzése 

2020. november 10-11. Mediagroup képzésterv készítése 

2020. november 12. Zsolnai Anikó megbeszélés 

2020. november 13.  EHÖK Kommunikációs ülés 

2020. november 18. ElteFeszt HÖK képviselő  

2020. november 22. Perspektíva Instagram oldal népszerűsítése 

2020. november 23.  Szombathelyi rendezvény és az online jóga 

népszerűsítése 

2020. november 25. PPK könyvtárhasználati információ megosztása 
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megtalálhatóvá tenni a HÖK weboldalát, mint amennyire a hivatalos PPK oldala is az. Ez a jövőben 

a felvételizőknek is segítséget fog nyújtani.  

Ezek mellett természetesen ebben a félévben sem szerettük volna veszni hagyni az 

Instagram felületén sikeresen elkezdett Kvíz sorozatunkat, így ezt október 30-án összekötve a 

Perspektíva havi témájával a szabadság köré építettük fel és több, mint háromszázan vettek részt 

benne. Ezt Anettel és Rékával közösen készítettük el a hallgatóknak. 

Célunk, hogy minél több olyan információt osszunk meg a HÖK működésével 

kapcsolatban, amit egyébként elérnek a hallgatók, ha utána keresnek, de lényeges, hogy akkor is 

tudjanak róla, ha éppen nincs szükségük a HÖK segítségére. Éppen ezért október végétől 

november elejéig minden bizottság bemutatkozott képpel, és egy kis szöveggel az Instagram 

felületünkön. Szerettük volna bemutatni, hogy kit milyen témával és területtel kapcsolatosan lehet 

keresni és a jövőben is igyekszünk hasonló informatív tartalmakat készíteni. 

Ebben a félélvben is a járványhelyzet miatt #mediagroup nem tudott aktív lenni, éppen 

ezért gondoltam arra, hogy tavasszal remek ötlet lenne egy Médiagroup képzést tartani. Ebben a 

két hónapban sokat foglalkoztunk a kidolgozásával és kitalálásával, de a célunk az lenne, hogy a 

nem média orientált hallgatókat is bevonjuk egy kreatív három napos kikapcsolódásba, ahol 

megismerhetik a fotózás és videózás hátterét, gyakorlati feladatokon keresztül tanulnák meg a 

praktikákat és egy csapatépítő közösségi programot tudjunk nekik nyújtani. Főként a bizottság 

tartaná a képzést, illetve gondoltunk vendég-, és társelőadókat is hívni. Szeretnénk ezt nem csupán 

a frissen animátornak képződő hallgatóknak ajánlani, hanem az idősebb hallgatóknak, akár már 

leképződötteknek. Ádám és Anett is ennek a kidolgozásában vett részt velem együtt és egy 

bizottsági ülés keretein belül pedig részletesebben is kidolgozzuk az ötletet.  

Zsolnai Anikóval, aki a be fogja nyújtani a dékáni pozícióra kiírt pályázatát, november 12-

én tartottunk egy megbeszélést az elnökséggel és meséltünk a közéletről és a működésünkről.  

Anett részt vett az animátori képzéssorozatot megelőző képzők képzésén is, bár a 

járványhelyzet és a rendelkezések miatt ezek ebben a félévben nem kerültek megtartása.  

Az idei ElteFeszt online formában valósult meg, ahol az elnökasszonyt, Dalmát egy órában 

helyettesítettem, elnöki kötelezettségei végett. Sokan kérdeztek, mesélhettünk a felvételizőknek a 

közéletünkről és érdeklődtek a szakok felől is.  

Ezek mellett pedig segítettem fellendíteni Antal Dániel, szombathelyi ügyekért felelős 

alelnök online rendezvényét. Illetve sikerült felkeltenünk a szombathelyi hallgatók figyelmét is a 

PPK HÖK Instagram oldalára, így 40-50 követővel bővült a számunk is. 

 

Kelt.: Budapest, 2020. november 27. 



  
 

 20 

Zsolnai Dorottya 
Kommunikációs bizottsági elnök 

ELTE PPK HÖK  
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Külügyi Bizottság beszámolója 
2020. október 15. – november 27. 

Eseménynaptár 

 

Időpont Esemény 

2020. október 16. Mentor tréning megbeszélés 

2020. október 10.,26., november 2.,9.,16.,23. elnökségi ülés 

2020. október 17 – 18.  Mentortábor 

2020. október 20. Levelezés Bölcskei Dalmával a hallgatói 

ügyekről 

2020.október 21., november 23. PersPeKtíva cikk lektorálása 

2020. október 20. Mentor tréning 

2020. október 26. ESN ELTE Közgyűlés 

2020. október 30. Szekció tréning 

2020. november 3.  Külügyi kávézás 

2020. november 12. megbeszélés Zsolnai Anikóval 

2020. november 15. ESN ELTE Team online csapatépítő 

2020. november 25. egyeztetés a reprezentatívokkal 

 

Részletes beszámoló: 

Október 16-án vettem részt megbeszélésen Horváth Fannival, mely során az új mentorok képzését 

állítottuk össze, mely ebben a félévben egy alkalomra csökkent a koronavírus miatt.  

Október 10.,26., november 2., 9., és 16., 23-án elnökségi üléseken vettem részt, melynek egy része 

online formában zajlott.  

Október 17 és 18 között csapatvezetőként voltunk jelen a mentortáborban Velencén a főmentorral. 

Október 20-án megtartottuk Horváth Fannival, az ESN ELTE alelnökével és 

programszervezőjének közreműködésével a mentorok tréningjét. Ezen kívül 20-án az e félévben 

Erasmus miatt Dániában tartózkodó bizottsági tagunkkal e-maileztünk a hallgatói megkeresésekről, 

egy külföldi doktorandusz hallgató megkeresésével kapcsolatban, aki kutatásához kért segítséget. 

Október 21-én és november 23-án segítettem Gyura Rékának az angol nyelvű cikkek 

lektorálásában. 

Október 26-án közgyűlésen vettem részt a főmentorral, mely során megbeszéltük az ESN SSO-

jában tervezett módosításokat.  
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Október 30-án pedig az ESN International alelnöke által tartott, online szekció tréningen szereztem 

részletesebb információkat a HR tervezési folyamatokról.  

November 3-án Székely Ádámmal, az új külügyi alelnökkel beszélgettünk a karon történő külügyi 

helyzetről és intézkedésekről.  

November 12-én Zsolnai Anikóval beszélgettünk a HÖK munkásságáról és a PPK közéletéről, aki 

állítása szerint be fogja adni pályázatát a dékáni pozícióra. 

November 15-én az ESN ELTE alelnöke jóvoltából szervezett online csapatépítőn vettem aktívan 

részt.  

November 25-én Bölcskei Dalma a kar külföldi hallgatói képviselőivel egyeztett az esetlegesen 

felmerülő problémákról.  

 

Kelt.: Budapest, 2020. november 27. 

 

Pásztor Katalin 
Külügyi Bizottsági elnök 

ELTE PPK HÖK 
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Rendezvényszervező Bizottság beszámolója 
2020 október 15. – november 26. 

Eseménynaptár 

 

Időpont Esemény 

2020. október 19., október 26., november 2., 

november 9., november 16., november 23. 

Elnökségi ülés 

2020. október 22., 29. Szülői értekezlet 

2020. október 22. Bevonó túra 

2020. október 26. HÖK raktár és iroda leltározása 

2020. november 2., 3., 5. Képzők képzése 

2020. november 12.  Szerv megbeszélés 

2020. november 12. Beszélgetés Zsolnai Anikóval 

2020. november 17.  EHÖK Sportreferens Bizottsági ülés 

2020. november 19. HÖK tájékoztató 

2020. november 23. EHÖK Rendezvényszervező Bizottsági ülés 

2020. november Online jóga és online animátor összetartás 

szervezése 

 

Részletes beszámoló: 

Blazinovits Bence, az animátor koordinátor október 22-én és 29-én megtartotta szülői 

értekezleteit a 12 animátor szülővel, ahol átbeszélték az aktuális problémákat, a vírushelyzet okozta 

nehézségeket, a felmerülő kérdéseket. 

Október 22-én megrendeztük a bevonó túrát, melyre a járványügyi szabályok betartása 

ellenében engedélyt kaptunk. A rendezvényt Hűvösvölgyben bonyolítottuk le szabadtéren, ahol a 

kis csapatok külön mozogtak, így nagyobb tömeg egyszerre nem tartózkodott egy helyen. A leendő 

animátor képződők itt ismerhették meg a szüleiket, a képződő családjukat. 
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Október 26-án Szilágyi Györk és néhány segítője leltárat készítettek a HÖK raktárában és az 

irodában. 

November 2-án, 3-án és 5-én került sor a képzők képzéseire. Azért volt szükség három 

alkalomra (és ezzel együtt 6 képzéstartóra), hogy a járványügyi szabályoknak megfelelően járjunk 

el, és hogy a Kazy termeiben 15-nél több fő biztosan ne tartózkodjék, hiszen ebben a félévben 

jelentősen nagyobb volt a képzések tartására felkért animátorok száma. 

Ezek után elkezdődhettek volna a képzések, azonban a november 9-én bejelentett 

járványügyi szabályozások miatt el kellett halasztanunk a képzéseket, hiszen így a jelenlegi 

formájában nem tarthattuk volna meg őket. November 12-én a Szerv megbeszélést tartott, ahol 

beszéltünk a lehetséges folytatásról a második félévben, valamint arról is, hogy milyen online 

programokkal tudnánk színesíteni a kari életet a korlátozások időszaka alatt. 

November 19-én Kassai József alelnök tájékoztatót tartott az új tisztségviselőknek a HÖK 

működéséről, ezen a Bizottság négy tagja is részt vett, hiszen minket is érintett. 

 November folyamán elkezdődött az online programok szervezése. Tervben van zsírégető 

edzés, e-sport esemény, a PersPeKtívával való együttműködés kulturális események szintjén. 

Egyelőre, ami meg tud valósulni a közeljövőben, az az online jóga, és az online animátor 

összetartás. Az online jóga november 27-én kerül megrendezésre a PPK Events Facebook oldalon, 

az online karibuli helyettesítő animátor összetartás pedig szintén a Facebookon, egy erre létrehozott 

eseményen keresztül kerül megrendezésre, november 27-én. 

 

Kelt.: Budapest, 2020. november 26. 

 

Fekete Anna 
Rendezvényszervező Bizottsági elnök 

ELTE PPK HÖK 
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Tanulmányi Bizottság beszámolója 
2020. október 16. - november 27. 

 

Eseménynaptár 

 

Időpont Esemény 

2020. október 16., november 20. Pedagógusképzési- és Pedagógus 

Továbbképzési Tanács online ülése 

2020. október 19., 26., november 2.,9.,16.,23. Elnökségi ülések 

2020. október 20. Kari Tanács online ülése 

2020. október 20., november 13., 19. Kari Tanács levélszavazása 

2020. október 21. ELTEfeszt megbeszélés 

2020. október 22.  Neveléstudományi Intézeti Tanács online 

ülése 

2020. október 28., november 11. Tanárképzési Bizottsági értekezlet 

2020. november 2. Megbeszélés Kunsági Évával a Delegált 

képzéseket illetően 

2020. november 10. Pszichológiai Intézeti Tanács online ülése 

2020. november 12. Megbeszélés Zsolnai Anikóval 

2020. november 13. Tanárképzési Bizottság levélszavazása 

2020. november 16. Kari Tanulmányi Bizottsági ülés 

2020. november 18. ELTEfeszt 

2020. november 19. HÖK-ös fejtágítás 

2020. november 25. EHÖK Tudományos Bizottság ülése 

2020. november 25. Megbeszélés a Tanulmányi Bizottság tagiaival 

2020. november 26. Megbeszélés Fábián Fannival, az EHÖK 

Tanulmányi Alelnökével 

 

Részletes beszámoló: 

Az elnökségi üléseken ameddig lehetett személyesen részt vettem, a későbbiekben online 

csatlakoztam hozzájuk. Ezeken az alkalmakon a különböző hallgatói ügyekről, elnökségi 

tevékenységekről, animátori és delegált képzésekkel kapcsolatos, valamint egyéb történésekről 

beszéltünk.  
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Október 16-án és november 20-án Takács Anna részt vett a Pedagógusképzési és 

Pedagógus Továbbképzési Tanács ülésén, ahol a felvételivel kapcsolatos eljárásrendet aktualizálták, 

valamint a 2021. januári tanári záróvizsga részleteivel és módszereivel ismerkedtek meg. 

Az október 20-i Kari Tanácson szó volt a dékán lemondásáról, az elnöki, bizottsági tagok 

és póttagok megválasztásáról, docensi előléptetésekről. További képzési ügyek is elhangzottak, 

mint az Edző BSc képzési helyének áthelyezése és a Neveléstudomány mesterszak tantervének 

módosítása. Ezután több ezzel kapcsolatos levélszavazásban vettünk részt a bizottság tagjaival az 

elkövetkezendő hónap során. 

Október 21-én Kunsági Évával és Takács Annával, valamint az elnökség többi tagjával részt 

vettünk egy megbeszélésen a Kommunikációs Iroda munkatársaival, ahol az ELTEfeszt 

lebonyolításáról esett szó. A későbbiekben megvalósuló esemény egy online esemény volt, ahol a 

felvételizők tájékozódhattak a karunkról. A delegáltak dolga volt megválaszolni az érdeklődők 

kérdéseiket, informálni és lelkesíteni őket. Takács Anna a pedagógia alapszakról tartott általános 

tájékoztatást, valamint válaszolt a felmerülő kérdésekre. 

Takács Anna október 22-én részt vett a Neveléstudományi Intézet Tanácsán, ahol szó esett 

a leendő dékánválasztásról és az ezzel kapcsolatos feladatokról. Még aznap levélszavazás keretein 

belül szavazott az intézetet érintő ügyekről. 

Október 28-án és november 11-én Takács Anna a Tanárképzési Bizottság megbeszélésén 

az aktualitásokról, ELTEfesztről, kari referensek beszámolóiról és a karok közötti óraütközésekről 

váltott szót az egyetem többi karának tanárképzési referenseivel. A megbeszéléseken Antalné Szabó 

Ágnes, a Tanárképzési Központ főigazgatóasszonya is jelen volt.  

November 2-án megbeszélést tartottunk Kunsági Éva delegált koordinátorral, amikor is a 

Delegált képzések mikéntjéről volt szó. A járványhelyzet miatt a képzések személyesen történő 

megszervezése nem lett volna lehetséges, ezért dönthettünk, hogy szeretnénk-e online formában 

megvalósítani azokat. A döntésünk az lett, hogy az őszi félévben sajnos semmilyen formában nem 

kerülnek megrendezésre a képzések, viszont tavasszal nagyobb létszámmal, amilyen formában a 

körülmények engedik megtartjuk őket.  

November 10-én Kunsági Éva és Pesthy Zsuzsanna részt vett Pszichológiai Intézeti 

Tanácson, ahol meghallgatták Zsolnai Anikót a dékáni pályázata kapcsán. Napirendi pontra került 

az általános pszichológia szigorlat ügye is, ugyanis sok panasz érkezett ezzel kapcsolatban a 

hallgatóktól. Végül sikerült egy kompromisszumos megoldást találni az oktatókkal. Beszéltek még 

az adjunktusi felterjesztésekről, és a Versengés és Együttműködés Kutatócsoport 

megszüntetéséről. Ezekről a még aznap megtörténő levélszavazásban nyilváníthattak véleményt. 
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November 12-én az elnökség többi tagjával online beszélgetésen vettem részt Zsolnai 

Anikóval, aki elmondása szerint dékáni pozícióra szeretne pályázni, és ezzel kapcsolatban szeretett 

volna a HÖK képviselőivel egyeztetni a közéleti ügyekről. 

A november 16-i Kari Tanulmányi Bizottsági ülésen a hallgatói kérvényeket bíráltuk, ahol 

határozatok születtek a különböző ügyeket (késedelmes szakdolgozat leadás, utólagos regisztráció 

megszüntetése, utólagos kurzusleadás, stb) illetően. Ez volt az első ülés, amin az új bizottság együtt 

vett részt, Rónay Zoltán oktatási dékánhelyettes úr kedvesen köszöntötte megújuló tagokat.  

November 19-én Kunsági Éva, Pesthy Zsuzsanna és Takács Anna részt vett az új tagoknak 

szóló HÖK-ös fejtágításon, amit Kassai József alelnök úr tartott meg online formában. A 

fejtágításon sok fontos információt tudhattak meg a Pedagógiai és Pszichológiai Kar és a HÖK 

felépítéséről és működéséről, továbbá a EHÖK-ről. 

A november 25-én Pesthy Zsuzsanna részt vett az EHÖK Tudományos Bizottság ülésen, 

ahol megismerkedett az ELTE tudományos referenseivel, tudományos felelőseivel. Csomos Attila, 

az EHÖK tudományos alelnöke beszámolt az egyetem tudományos téren tervezett fejlesztési 

céljairól. Cél a karokon a tudományos pályázatok népszerűsítése és elérhetőbbé tétele. A tervek 

szerint a Tudomány Diákkörnek egy egyetemi szintű adatbázis lesz létrehozva. Az ülés számára 

nagyon inspiráló és hasznos volt, bízik benne, hogy az eltervezetteket meg tudják valósítani. 

November 25-én nem hivatalos megbeszélést tartottunk a bizottság többi tagjával, ahol az 

elmúlt időszak tevékenységeiről és egyéb szóban forgó ügyekről beszélgettünk. Ezt követően 

november 26-án Fábián Fannival, az EHÖK Tanulmányi Alelnökével tartottunk egy személyesebb 

hangvételű beszélgetést, ahol meséltem neki a Tanulmányi Bizottság jelenlegi működéséről, pár 

ügyben pedig a tanácsát kértem, mint korábbi bizottsági elnöktől. 

Az egész bizottságról elmondható, hogy a feladatköreinkhez híven végeztük munkánkat, a 

kötelezettségeknek eleget tettünk.  

 

Kelt.: Budapest, 2020. november 27. 

Tóth Cintia 
Tanulmányi Bizottsági elnök 

ELTE PPK HÖK  
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PersPeKtíva főszerkesztő beszámolója 
2020 október 15. – november 27. 

Eseménynaptár 

 

Időpont Esemény 

2020. október 16. Új tag felvétele  

2020. október 18. Szerkesztőség tájékoztatása  

2020. október 19., 26., november 2., 9., 16., 

23. 

Elnökségi ülés 

2020. október 22.  Megbeszélés a Kommunikációs iroda 

vezetőjével 

2020. október 28.  Megbeszélés Instagramért felelős 

szerkesztőségi tagokkal 

2020. október 29.  EHÖK Tisztújító Küldöttgyűlés  

2020. október 30. Cikkek leadásának határideje 

2020. október 30.  PersPeKtíva kvíz összeállítása a 

Kommunikációs Bizottság tagjaival 

2020. november 3. Képzők képzése 

2020. november 4.  Cikkek korrekciója  

2020. november 5. Szerkesztőségi megbeszélés 

2020. november 6.  „Szabadság” témahónap közösségi médiában 

való megjelenése és terjesztése 
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2020. november 8.  Cikkek feltöltése a honlapra 

2020. november 9.  Közéleti ösztöndíj segédlet összeállítása 

2020. november 16.  Megbeszélés Zsolnai Anikóval 

2020. november 21. Két vendégvers beérkezése 

2020. november 22. PersPeKtíva népszerűsítése a HÖK Instagram 

oldalán  

2020. november 23.  Megbeszélés a Külügyi Bizottság elnökével  

2020. november 24.  Két vendégcikk beérkezése 

2020. november 25.  Cikkek leadásának határideje 

2020. november 25.  Egy szerkesztőségi tag cikkének elutasítása 

2020. november 26. Cikkek korrekciója 

  

Részletes beszámoló: 

 A Külügyi Bizottság elnökével nagyobb hangsúlyt szeretnénk fektetni a külföldi 

hallgatóknak szóló tartalmakra a PersPeKtíva felületén. Egy hallgató küldött nekem egy angol 

nyelvű, magyar gasztronómiáról szóló cikket. A lap céljait figyelembe véve ezáltal október 16-án 

felvételt is nyert a PersPeKtíva szerkesztőségébe, további angol nyelvű tartalmak reményében.  

Október 18-án közzétettem a szerkesztőség Facebook csoportjában egy bejegyzést, amely 

a PersPeKtívával kapcsolatos alapvető információkat tartalmazza. Többek között a lap és a rovatok 

céljait, a témahónapok rendszerét és a cikkek formai követelményeit is felvázoltam számukra.  
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Október 22-én részt vettem egy megbeszélésen a Kommunikációs iroda vezetőjével. 

Többek között az ELTEfeszt online lebonyolításáról, és az abba bekapcsolható lehetséges emberi 

erőforrásokról esett szó.  

A szerkesztőségi tagok elképzeléseit figyelembe véve megterveztük a PersPeKtíva 

közösségi média felületein való megjelenését az Instagramért felelős tagokkal október 28-án. Ketten 

felelnek elsősorban ezért a felületért rajtam kívül. Egyikük a bejegyzések tartalmát készíti elő, de 

van egy kifejezetten Instagram történetekért felelős tagunk is. 

Október 29-én részt vettem az EHÖK Tisztújító Küldöttgyűlésen. Felállt az új kabinet, és 

a Kabinettagok beszámolói elfogadásra kerültek.  

Október 30-ra tűztem ki a cikkek leadásának határidejét. Összesen 9 cikk és 3 vers érkezett 

be a „Szabadság” témahónappal kapcsolatban. Ugyanezen a napon a Kommunikációs Bizottság 

tagjaival összeállítottunk egy kvízt a HÖK Instagram oldalára, hogy felhívjuk a figyelmet a 

PersPeKtívára és az induló „Szabadság” hónap projektjére. A fent említett cikkek november 4-én 

estek át korrekción. Az elkészült tartalmakra és az elmúlt hónapra közösen reflektáltunk a 

szerkesztőségi tagokkal november 5-én, egy online megbeszélés keretein belül, ahol megszavaztuk 

a következő hónap témáját is. November 6-án „Szabadság” témahónapot már a PersPeKtíva 

közösségi oldalain is népszerűsíteni kezdtük, és november 8-án felkerültek az elkészült cikkek a 

honlapra.  

Korábban, október 13-án az Animátor Koordinátor felkért, hogy novemberben tartsak 

képzést a képződő animátoroknak a HÖK működéséről és a tanulmányi ügyekről. Ennek kapcsán 

részt vettem a Képzők képzésén november 3-án, amelynek keretén belül felkészültünk ezekre az 

alkalmakra. 

November 9-én összeállítottam egy „Közéleti ösztöndíj segédletet” a szerkesztőségnek. A 

múltban többször előfordult, hogy rosszul kerültek kitöltésre a kérvények, amelyek által a cikkekért 

anyagi juttatást kaphatnak a tagok, emiatt szükségét éreztem egy ilyen dokumentumnak. Tartalmát 

a Diákjóléti Bizottság elnökével is egyeztettem, majd közzétettem a PersPeKtíva szerkesztőségi 

Facebook csoportjában.  

November 16-án a HÖK elnökségével, az Animátor Koordinátor jelenlétében 

megbeszélést folytattunk Zsolnai Anikóval, aki pályázni szándékozik az ELTE PPK dékáni helyére. 

Közéleti tevékenységekről és a HÖK feladatairól folytattunk párbeszédet.  

Fontos célkitűzésnek tartom, hogy a PersPeKtíva vendégcikkeket és vendégverseket is 

fogadjon olyan hallgatóktól, akik nem szerkesztőségi tagok. Ezzel kapcsolatban több megkeresést 

is kaptam. Kiemeltem ezek közül két vendégvers beérkezését november 21-én. Ezek a tartalmak 

már meg is jelentek a honlapon. November 22-én a Kommunikációs Bizottság elnökével 
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együttműködve népszerűsítettük a PersPeKtívát a HÖK Instagram oldalán. Ennek hatására, és 

egyszeri megkeresésem által a következő témahónapunk – vagyis az „Elfogadás” - kapcsán két 

vendégcikket kaptam a Kultúra és az Esély rovatba.  

Az „Elfogadás” témahónap kapcsán a tagokkal folyamatosan kommunikáltam. November 

25-re szabtam meg a cikkek leadásának határidejét. A vendégcikkekel együtt 7 cikk érkezett be. Egy 

szerkesztőségi tag cikkét sajnos el kellett utasítanom, mert tartalma bírálható volt. Ezt a döntést a 

Külügyi Bizottság elnökével lefolytatott november 23-i megbeszélés hatására hoztam meg, hiszen 

angol nyelvű cikk volt és együtt néztük át. November 26-án elvégeztem a többi cikk korrekcióját, 

amellyel kapcsolatban párbeszédeket folytatok a szerkesztőségi tagokkal, hiszen visszajelzéseket 

kaptak a munkájukról. 

 

Kelt.: Budapest, 2020. november 27. 

Gyura Réka 
PersPeKtíva főszerkesztő 

ELTE PPK HÖK 

 
 

 

  

 

 


